

CONTENTS

Special Feature

Recent Developing Trend on Juvenile Delinquency and Juvenile Delinquency Act in Japan

- * The Criticism and Analysis of Ishiwaki Case
- * The Role of Juvenile Attorney

IT

- * Introduction to Unity of Invention Under Taiwan Practice and European Patent Convention
- * A Contrastive Study of ROC's and Japan's Examination Guidelines for Patent on Unity of Invention

Legal Issues

- * The Legal Practice of Imitating Product Appearance in Article 22 and 25 of Fair Trade Act
- * Lecture on Contract Terms—Part IV: "Quantity" (in Chinese)
- * Lecture on Contract Terms—Part IV: "Quantity" (in Japanese)
- * An Introduction of the Japanese Mediation System in the Court- II
- * Competition Law Regulation and Maintenance of Royalty – Focus on Article 9 (2) of Taiwan Fair Trade Act
- * Introduction of Guide to Licensing Negotiation Involving Standard Essential Patents of Japan Patent Office
- * Analyzing Directions for Reform of the Stewardship Principles for Institutional Investors in Taiwan Through the UK Experience

【特別企劃】

日本近年少年事件與少年法發展趨勢

第二二五期

萬國

【特別企劃】

日本近年少年事件與少年法發展趨勢

「石卷殺傷事件」之判決簡評與啓示：以日本最高裁判所第一小法庭平成28年6月16日判決爲中心 范耕維

律師輔佐人在少年審判中的角色定位 羅浩璋

【IT專欄】

我國與歐洲專利發明單一性審查之探討 洪珮瑜

我國與日本關於發明單一性專利審查基準之比較 吳凱智

【法學論述】

公平交易法第22條及第25條有關仿襲產品外觀之實務案例解析 呂靜怡

契約用語講座第四講：「數量」(中) 陳文智、山村真登

契約用語講座第四講：「數量」(日) 陳文智、山村真登

簡介日本法院調解制度(三) 白友桂、陳誌泓

競爭法規範與授權金價格之維持－以公平交易法第9條第2款爲中心 黃惠敏

簡介日本特許廳關於標準必要專利授權交涉指引 林欣儀

從英國實務之發展檢討分析我國機構投資人盡職治理守則之改革方向 林暉程、吳語涵

價格/180元

ISSN 15606473



06

9 771560 647004